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Írásbeli kérdés

Szili Katalin
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan és hol használná ki a lignitvagyont?” címmel a Házszabály 91 .* (1) és (2 )
bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Szabó Pál közlekedési, hírközlési és
energiaügyi miniszternek.

Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön a miniszteri meghallgatásán az energetika témakörében a következ őket mondta: „2020-ig
a magyar energetikai kapacitásokat legalább háromezer megawattal kell növelni, amit – azt
gondolom, hogy – alapvetően a meglévő lignitvagyonra való fejlesztésekkel tudunk
megoldani . . . ”

Miniszter Úr !
Ön, hogyan, milyen módon és hol képzeli el ennek a célnak a megvalósulását ?

Budapest, 2008 . június 5 .

Tisztelettel :

h Péter
országg4íílési képviselő

Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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